
Měla jsem pocit, že mám v hlavě úplně prázdno.

není vůbec jednoduché
vymyslet nějaký kreativní
projekt.

bude dělat brainstorming, budu
mít víc nápadů se nechci tolik zašpinit od fixů

abychom mohli být sami překvapeni tím,
co jsme dokázali udělat v rámci projektu Yagami

Jsem spokojená s tím, že jsme si mohli
dobře vyzkoušet brainstorming v praxi, s
jeho výsledky už tolik ne.

si uvědomit, že spolupráce je velmi obohacující,
jeden může inspirovat druhého

Cítil jsem se dobře, při brainstormingu panovala příjemná atmosféra, myslím
si, že všichni měli možnost se projevit. Totéž platí i o fázi výběru, jen s tou
poznámkou, že na tuto fázi bylo možná o trochu méně času, než by bylo
třeba.

jsem si pamatoval více jmen,
než jsem si myslel.

ponese atmosféra semináře v
podobném duchu.

nebudu jezdit po zábradlí na
schodech právnické fakulty. přijít na to, proč je tam ta jednička. |||||||||||

Zde velice záleží na finálním nápadu
skupinky, ovšem s vymyšlenými a
rozdělenými tématy jsem spokojen, myslím
si, že po jejich rozpracování mohou
vzniknout zajímavé věcí.

udržet vážnou tvář při některých nápadech při
brainstormingu.

Pří vymýšlení nápadů jsem se celkem bavila, ale více mi vyhovovala následná
práce v menší skupině.

vymyslet takové nápady, na
kterých by se všichni shodli
není nic jednoduchého.

opět dozvím a vyzkouším něco
nového.

nic co bych už nechtěla dělat
mě nenapadá...

aby nám fungovala spolupráce ve
skupině a společný projekt se povedl. Kiwi

Myslím, že ze vzniklé nápady jsou
zajímavé, ale myslím, že vzniklý výsledek
nebyl ani tak výsledkem skupinového
brainstormingu jako spíš individuálních
nápadů.

vyzkoušet si brainstorming, který jsem nikdy
předtím v tak velké skupině a po tak dlouhý časový
úsek nedělala.

překvapilo mě, kolik nejrůznějších nápadů se vymyslelo. co se výběru týče, to
byla ta jednodušší část. přišlo mi docela efektivní jak jsme se rozdělil do
menších skupinek a v nich hodnotili, co by se dalo použít a co ne.

se vymyslelo tolik nápadů, co
bychom mohli v rámci toho
projektu dělat. je zajímavé
pozorovat, jak lidi přemýšlí.

sejdeme, budeme už mít
konkrétnější představu, jak
naše projekty realizovat. a větší
jistotu, že by to mohlo vyjít
podle našich představ. zatím
jsem ohledně toho trochu
skeptická.

nenapadá mě nic, co by se mi
na posledním semináři
vysloveně nelíbilo. tak snad..
se pokusím už nikdy nepřijít
pozdě ))

mít jasnou představu ohledně realizace
toho projektu, až budeme na příštím
semináři řešit, jak jsme se za uplynulé
dva týdny v tom vymýšlení a plánování
posunuli. panda

jsem. bylo super projít za relativně krátký
čas celým tím procesem od vymýšlení
nápadů až po výběr. teď nás čeká ta těžší
část, vymyslet jak konkrétní nápad
realizovat. a, upřímně, nevím jak ostatním,
ale mně to přijde, po trochu hlubším
zamyšlení, skoro nemožné! uvidíme, jak si
s tím v následujících dvou týdnech
poradíme..

se naučit, jak by se mělo správně postupovat při
brainstormingu. teoreticky jasné, v praxi horší. asi
největší problém mi dělalo nehodnotit nápady
bezprostředně poté, co byly vyřčeny.

Nejdříve jsem měl spoustu nápadů, ale  pak to začalo upadat a cítím jsem se
unavený.

Příklad s řadou, bylo to
opravdu zajímavé a doteď
nevím výsledek :)

zúčástním semináře, že už
budeme mít ve skupině
vymyšlený projekt. nechci mít na semináři hlad abych využil brainstorming v praxi Kamarád

Ano, myslím, že padlo pár zajímavých
myšlenek, na které bychom jen tak nepřišli. Že mám tým s lidmi, se kterými chci pracovat.

Nepříjemně a nebavilo mě to. Ale to je dáno mojí osobností, nikoli způsobem
vedení :).

brainstorming může být velice
vyčerpávající.

sejdeme, tak budeme mít jasno
v kreativním úkolu, abychom se
mohli soustředit na hodinu a
použít poznatky z ní na náš
úkol. ???

aby projekty které máme byly všechny
naprosto skvělé.

אנו מתנצלים על
העיכוב בביצוע

משימה, מארק.
Jsem spokojen, více jsem se poznal a ujistil
jsem se, že stresové prostředí  mi nesedí.

, že jsem se byl schopný soustředit při
brainstormingu na vymýšlení nápadů.

Cítila jsem se dobře, některé nápady mě opravdu rozesmály. Sama jsem však
měla problém při brainstormingu, že jsem ihned v hlavě zavrhovala nápady,
které by byly finančně náročné či nesplňovaly jiné kritéria.
Při výběru jsem se cítila rozporuplně, jelikož ne vždy prošly nápady co se mi
líbily a naopak prošly nápady, které dle mého byly celkem daleko od reálného
naplnění.

máme ještě jednoho člena
semináře.

uvidíme, že budou všichni
spokojeni s tím jak se jim
vybarvilo plnění v jejich
skupinkách. co napsat... nikdy neříkej nikdy

být více nekonvenční a nenechat se
svazovat zarytými pravidly a "pravdami" Lama

Jsem spokojena :-) . A těším se na výstupy
které na konci příjdou.

Slyšet v podstatě i utopistické nápady, protože jsem
si uvědomila, že kdysi plno věcí bylo v určité době
utopistické a pak někdo přišel a dokázal tu
představu zhmotnit.

Při brainstormingu jsem si připadal trochu jako ničema. Není vůbec
jednoduché přijít na něco alespoň trochu kreativního a přitom
realizovatelného. Při výběru jsem byl tak trochu naštvaný na ostatní, protože
mi v několika případech přišlo, že nechali projít skrze skrutinium nekreativní
nápady.

..vymyslet něco pořádného
trvá hoooodně dlouho, a to i
když je na to banda lidí.

.. dohodneme na něčem
kvalitním.

Se nechci plahočit se stádem,
pokud to nebude nutné.

.. vymyslet něco opravdu kreativního.
Nedá mi to spát.. Marťas

Pro mě výsledek ještě visí ve vzduchu
kdesi přede mnou, ale seminář byl určitě
obohacující.

Najít společnou řeč s kolegy a pokusit se zahrát na
jejich strunu.

Mám s brainstormingem zkušenosti, nejsem ale příliš extrovertní typ takže
spíše sleduji návrhy ostatních a má chvíle přichází až když nápady ostatním
dojdou. Přy výběru cítím velkou potřebu prosazovat své nápady a nápady,
které mě zaujmou. Vím to o sobě a snažím se proto nezasahovat do výběru
až tolik.

brainstorming má probíhat i
velmi dlouho. budu bavit stejně jako teď.

nebudu mít takový problém
zapamatovat si jména jako
tomu bylo doteď. Doufám ale,
že taky přijdu na způsob jak
např. své učitele přimět k tomu
dělat u představování taky
nějaký specifický pohyb ala
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že jsem se dozvěděl o zajímavé metodě
brainwritingu.

Normálně. Klasická skepse ohledně možností realizace a smyslu se ovšem
dostavila. Stejně jako se dostavilo docela slušné pobavení.

se vymyslelo tolik nápadů,
které mě nakonec vůbec
nezaujaly, i když vypadaly
napoprvé třeba slibně.

naučím všechna jména a
zjistím, že náš prodžekt není
ten nejvíc nanicovatý :-D

Asi není žádné nikdy, které by
mě k naší session napadlo.

dostat spásnou myšlenku na supr věc.
Jako každý. Pavel

Nevím úplně jistě, jestli a jaké výsledky
zatím jsou. Zatím se ale bavím, takže
spokojenost. Dozvědět se něco o správném brainstormingu.

Zpočátku jsem jenom sledovala, jak ostatní ,,chrlí" návrhy a nestíhala jsem
sama nic vymýšlet, po chvíli jsem taky dostala spoustu nápadů. Cítila jsem se
dobře, těšila jsem se, až vybrané nápady budeme realizovat.

Většina lidí byla vybranými
nápady nadšena, ale pak se
ukázalo, že už nejsme tolik
ochotní si vzít jejich realizaci
na starost.

Doufám, že příště nějak
pokročíme a náš projekt
dostane určitější rysy.

Při brainstormingu se pokusím
nehodnotit nápady ostatních.

Chtěla bych, aby náš projekt nebyl jen
plněním povinnosti, ale abychom se u
toho i pobavili a aby měl výsledný výstup
úspěch. Panda

Jsem celkem spokojená, z velkého
množství návrhů se nám podařilo vybrat
několik k provedení, takže cíle minulého
semináře jsme dosáhli. Teď přijde ta
složitější část - samotná organizace
nápadů.

Opět jsme se všichni dobře pobavili a hlavně jsme
došli k nějakému konkrétnějšímu výstupu.

Jak ses cítil/a při vymýšlení nápadů a následně při jejich výběru? Dnes mě překvapilo, že... Doufám, až se příště... Už nikdy... Chtěl/a bych... Přezdívka
Jak jsi spokojen/a s výsledky práce na
semináři? Nejdůležitější pro mne dnes bylo...


